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Protokół nr 52/2023 

posiedzenia Komisji Zdrowia, Rodziny i Pomocy Społecznej  

Rady Miejskiej Inowrocławia,  

odbytego w dniu 22 sierpnia 2023 r. w Urzędzie Miasta Inowrocławia  

aleja Ratuszowa 36 
 

Czas  trwania posiedzenia 10.30 – 10.40 

 

Członkowie Komisji obecni na posiedzeniu: 

1. Lidia Stolarska             – Przewodnicząca Komisji 

2. Maria Żukowska  – Członek Komisji 

3. Ewa Podogrodzka   – Członek Komisji 

4. Grzegorz Olszewski   – Członek Komisji   
 

Lista obecności członków komisji stanowi załącznik nr 1 do protokołu. 
 

Ponadto w posiedzeniu uczestniczyli: 

Monika Michalczyk – Kierownik Referatu Spraw Społecznych, 

Marek Niemczak – Dyrektor Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej w Inowrocławiu. 
 

Ad 1. Otwarcie posiedzenia Komisji i stwierdzenie kworum.  
 

Posiedzenie Komisji otworzyła Pani Lidia Stolarska – Przewodnicząca Komisji, która 

po sprawdzeniu obecności stwierdziła, że w obradach Komisji uczestniczy 4 radnych, 

co wobec ustalonego składu Komisji wynoszącego 4 osoby, stanowi kworum 

pozwalające na podejmowanie prawomocnych decyzji. 
 

Ad 2. Propozycje zmian do porządku obrad. 
 

Propozycji zmian do porządku nie było, przystąpiono do jego realizacji.  
 

Porządek obrad: 

1. Otwarcie posiedzenia Komisji i stwierdzenie kworum. 

2. Propozycje zmian do porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu Komisji nr 51/2023 z dnia 25 lipca 2023 r.  

4. Informacja dotycząca realizacji zadania wynikającego z ustawy o szczególnych 

rozwiązaniach służących ochronie odbiorców energii elektrycznej w 2023 roku 

w związku z sytuacją na rynku energii elektrycznej. 

5. Sprawy wymagające opinii Komisji.  

6. Sprawy bieżące. 
 

Ad 3. Przyjęcie protokołu nr 51/2023 z dnia 25 lipca 2023 r. 
 

Lidia Stolarska – Przewodnicząca Komisji: 

Kto jest za przyjęciem protokołu nr 51/2023 z 25 lipca 2023 r.? 
 

Głosowanie:   za – 4, przeciw – 0, wstrzym. się – 0. 
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Ad 4. Informacja dotycząca realizacji zadania wynikającego z ustawy 

o szczególnych rozwiązaniach służących ochronie odbiorców energii elektrycznej 

w 2023 roku w związku z sytuacją na rynku energii elektrycznej – stanowi 

załącznik nr 2 do protokołu. 
 

Marek Niemczak – Dyrektor Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej: 

Przedstawił informację. 
 

Lidia Stolarska – Przewodnicząca Komisji: 

Czy podczas przyznawania tego dodatku brano pod uwagę dochód na osobę? 
 

Marek Niemczak – Dyrektor Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej: 

Dochód nie miał znaczenia, tylko zużycie. Nie dostawały te osoby, które dostały już 

wcześniej, np. jak ktoś złożył wniosek na węgiel, jak nie był zarejestrowany 

w centralnym rejestrze, to też nie dostawał. Takie osoby były wykluczone, niezależnie 

od dochodu. Tylko była kwestia tego typu, czy ogrzewanie było zgłoszone i czy nie 

kupili „pelletu” po cenach preferencyjnych. 
 

Grzegorz Olszewski – Członek Komisji: 

A czy robiono jakieś wizytacje, żeby sprawdzić czy rzeczywiście się ogrzewało? 
 

Marek Niemczak – Dyrektor Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej: 

Wyrywkowo pracownicy socjalni chodzą na wywiady, więc mniej więcej wiedzą co się 

dzieje, ale i tak 1000 ludzi nie jesteśmy w stanie skontrolować. Być może w przyszłym 

okresie będą kolejne zgłoszenia, czy też nowe projekty będą realizowane, to jest szansa, 

że do nich dotrzemy, ale nie mamy zapisu, który pozwala nam wejść. Jeżeli ktoś zgłosił, 

pokazał, że ma i zarządca podpisał, że ma takie ogrzewanie i zostało to zgłoszone 

w rejestrze, to my nie mamy już prawa kontrolowania tego. 
 

Ewa Podogrodzka – Członek Komisji:  

Czyli jakie dokumenty trzeba było złożyć? 
 

Marek Niemczak – Dyrektor Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej: 

Tylko wniosek. Jeden wniosek do centralnego rejestru to podpisywał zarządca 

nieruchomości, był wykaz, jaką kto dysponuje formą ogrzewania i było zaznaczane, że 

lokal czy mieszkanie pod takim adresem ma pion kuchenny, ma dwa piece węglowe, 

jeden piec zasilany elektrycznie i wtedy zgłaszało się do centralnego rejestru. My 

szliśmy do centralnego rejestru i sprawdzaliśmy, czy rzeczywiście ma ten piec, czy ma 

to źródło ogrzewania, czyli piec elektryczny i to był jeden jedyny dokument 

wystarczający, aby otrzymać dodatek. 
 

Lidia Stolarska – Przewodnicząca Komisji: 

Czyli jak dostał dodatek na energię elektryczną to już nie otrzymał pomocy na węgiel. 
 

Marek Niemczak – Dyrektor Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej: 

Tak. Był taki okres, że można było kupić po preferencyjnych cenach „pellet” czy „lpg”. 

Te osoby, które kupiły węgiel po preferencyjnych cenach, to nie mogą już drugi raz 

skorzystać z pomocy. Miasto sprzedawało po 2 000 zł, bo była prowadzona taka akcja 

i to była cena preferencyjna, natomiast teraz jest sprzedawany już prywatnie po 1770, 
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1800 zł, a nawet mogą zejść do 1500 zł. Miasto zostało z niewielką ilością węgla i jest 

dyspozycja ministerialna, że można ten węgiel rozdysponować na potrzeby oświaty, 

służby zdrowia lub klientów, mieszkańców Miasta Inowrocławia. W związku 

z powyższym temat może być wywołany w przyszłości, ale na razie nic więcej na ten 

temat nie mogę powiedzieć. 
 

Ewa Podogrodzka – Członek Komisji:  

W kwestii uzupełnienia pytania Pana Radnego odnośnie kontroli, z racji współpracy 

i mojej pracy w PGKiM-ie to mogę powiedzieć, że współpraca była bardzo ścisła 

i owocna. Były telefony odnośnie sprawdzenia tego, czy dana osoba ma we wniosku to, 

co jest napisane. Jeśli nie było w dokumentach, które przedstawił, że zmienia sobie 

sposób ogrzewania, to technik szedł na miejsce i była kontrola sprawdzająca, czy 

faktycznie ma ogrzewanie elektryczne. 
 

Marek Niemczak – Dyrektor Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej: 

Dziękuję bardzo za współpracę. 
 

Lidia Stolarska – Przewodnicząca Komisji: 

Przystępujemy do głosowania. Kto jest za pozytywnym zaopiniowaniem ,,Informacji 

dotyczącej realizacji zadania wynikającego z ustawy o szczególnych rozwiązaniach 

służących ochronie odbiorców energii elektrycznej w 2023 roku w związku z sytuacją 

na rynku energii elektrycznej”? 
 

głosowanie:   za – 4, przeciw – 0, wstrzym. się – 0.  
 

Na podstawie § 67 ust. 2 załącznika do uchwały nr X/99/2003 Rady Miejskiej 

Inowrocławia z dnia 26 czerwca 2003 r. w sprawie Statutu Miasta Inowrocławia (Dz. 

Urz. Woj. Kujawsko-Pomorskiego z 2022 r. poz. 1091), Komisja Zdrowia, Rodziny 

i Pomocy Społecznej podjęła uchwałę nr 16/2023 o pozytywnym zaopiniowaniu 

„Informacji dotyczącej realizacji zadania wynikającego z ustawy o szczególnych 

rozwiązaniach służących ochronie odbiorców energii elektrycznej w 2023 roku 

w związku z sytuacją na rynku energii elektrycznej”. 
 

Ad 5. Sprawy wymagające opinii Komisji.  
 

Nie było. 
 

Ad 6. Sprawy bieżące. 
 

Lidia Stolarska – Przewodnicząca Komisji: 

Poinformowała, że kolejne posiedzenie Komisji odbędzie się 18 września 2023 r.  
 

W związku z wyczerpaniem porządku, Przewodnicząca zamknęła posiedzenie Komisji. 
 

 

 

Przewodnicząca Komisji 

Zdrowia, Rodziny i Pomocy Społecznej 

 

/-/ Lidia Stolarska 

Protokółowała: 

/-/ Daria Górska 


